
Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti 

 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia dňa 13.09.2023 

  
 
Zasadnutie: 13.09.2023 
 
Prítomný: Z. Kolman Šebestová – predsedníčka, T. Kratochvílová, A. Sarlós, A. Hájková, V. 

Weber, P. Klučka, J. Vydra  
 
Neprítomný: M. Ondrejkovič, L. Točka 
 
Hostia:   Z. Grečová, V. Kasala 
 
Tajomník: M. Michrina 

 
 
Otvorenie, schválenie programu 
 
 Predsedníčka komisie p. Z. Kolman Šebestová privítala členov komisie, otvorila komisiu 
dopravy, mobility a bezbariérovosti, skonštatovala, že komisia je vzhľadom na počet prítomných 
členov uznášaniaschopná. p. T. Kratochvílová prišla počas diskusie k bodu č. 2. 
 
Program zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Správa o plnení rozpočtu MČB-P k 30.6.2023 (p. Grečová) 
3. Zmeny a doplnky – Lokalita nové LIDO Petržalka (p. Kasala ) 
4. IZ chodníky a cyklochodníky pri NS MHD (p. Kasala) 
5. Voľba podpredsedu KDMaB 
6. Rôzne 

 
Uznesenie:  Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti – hlasovanie k otvoreniu a schváleniu 

programu  
 
Hlasovanie: Prítomných: 6             Za: 6             Proti: 0             Zdržal sa: 0             Nehlasoval: 1 
Záver: Uznesenie bolo schválené. 
  
 
 
K bodu č. 2:  Správa o plnení rozpočtu MČB-P k 30.6.2023 (p. Grečová)  



  P. Grečová v úvode všetkých privítala. Oznámila, že každý dostal z finančného 
oddelenia obsiahli materiál správy o plnení rozpočtu ku 30.6.2023, taktiež každý dostal tabuľkové 
prehľady, monitoring ku programovému rozpočtu. Celkovo Mestská časť Bratislava – Petržalka 
začínala rok 2023 v rozpočtovom provizóriu, 14.2 bol schválený rozpočet na rok 2023, bol schválený 
s celkovými príjmami a výdavky ako vyrovnaný rozpočet 57 mil. , robili sme v zastupiteľstve ku 27.6 
veľkú zmenu rozpočtu. Celkovo mame 71 mil. prijmi a vydaje, rozpočet je vyrovnaný, k 30.6. je 
plnenie príjmov a výdavkov podľa plánu, možno ešte by som spomenul, že príjmy sa chystáme ešte 
upravovať lebo daň z prímou fyzických osôb predpokladáme, že bude ešte o niečo vyššia. 
Hospodárenie MČ, väčšina výdavkov a plnenie je priaznivé, nevyskytli sa neočakávane výdavky. 
  
 
Diskusia: 
 

p. Sarlós sa pýta či sa vie aké je čerpanie na jednotlivých kapitolách, konkrétne 
kapitola „doprava“. Pani Grečová sa vyjadrila, že konkrétne čerpanie je v správe 
spomenuté, avšak teraz konkrétne sa k tomu čerpaniu nevie vyjadriť. p. Šebestová sa 
pripojila k diskusii a spomenula, že v konkrétnom čerpaní bolo prostriedky určené na 
projektovú dokumentáciu (chodníky), či sa čerpali alebo ešte nečerpali. p. Grečová 
odpovedá, že sa ešte nečerpali vôbec. 
p. Kratochvílová sa pripojila k diskusii a vyslovila nespokojnosť k realizácií prác 
chodníkov spolu s p. Weberom. p. Weber vyslovil taktiež nespokojnosť, že sa 
nevyčerpali prostriedky na opravu chodníkov. 

 
Uznesenie: Miestna rada mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 

o d p o r ú č a 
 
Miestnemu zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 
z o b r a ť  n a  v e d o m i e 
 
Správu o plnení rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka k 30.6.2023 
 
 

Hlasovanie: Prítomných: 7  Za: 7  Proti: 0   Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
Záver:  Uznesenie bolo schválené 
 
 
 
K bodu č. 3: Zmeny a doplnky – Lokalita nové LIDO Petržalka (p. Kasala )  
 
   
  p. Kasala predniesol prezentáciu s doloženým materiálom k urbanistickej štúdií.   

Vysvetli, že v princípe dané miesto v štúdií bolo určené na zástavbu už pri plánovaní 
Petržalky ako nového mestského sektora. K realizácií sa nepristúpilo, bolo tam 
pripravených množstvo štúdií či už v 90 r. ale aj štúdia, kde boli  územné plány zóny, 
ktorý po r. 2006 a následne po 2007 keď prišiel novy veľký územný plán tak bol 
zosúlaďovaným planom zóny a v súčasnom stave ten územný plán odkazuje práve na 
reguláciu na súčasný územný plán zón. Ten je mierne preregulovaný a nie je ho môže 
úplne postaviť. Z pohľadu možného majiteľa alebo developerov, chceli zmeniť plán 



zóny a upraviť ho do súčasných potrieb, jednak to vychádzalo z toho, že aj ta 
zastavanosť je relatívne nižšia.  
Kľúčová zmena štúdie je rozšírenie regulácie centra mesta na územie Petržalky, čo pre 
toto územie platia iné koeficienty ako pre zvyšnú časť Petržalky.  p. Kasala následne 
ukazoval na grafické a vzorové znázornenia v priloženej prezentácia ku jednotlivým 
bodom sa vyjadroval v prezentácií. 

 
 
Uznesenie: K bodu nebolo predložené uznesenie 
 
Odôvodnenie: Materiál bol prezentovaný bez predloženého návrhu uznesenia 
 
Hlasovanie: Prítomných: 7       Za: 7 Proti: 0  Zdržal sa:  Nehlasoval: 0 
 
Záver:  Materiál bol odporúčaní na rokovanie Miestnej rady. 
 
 
K bodu č. 4: IZ chodníky a cyklochodníky pri NS MHD (p. Kasala) 
 
   

p. Kasala rozpráva o investičnom zámere. Predmetom investičného zámeru sú 
objekty, ktoré majú za cieľ doplniť pešiu a cyklistickú infraštruktúru v rámci výstavby 
Nosného systému mestskej hromadnej dopravy. Konkrétne ide o doplnenie alebo 
rekonštrukciu chodníkov, cyklochodníkov, príslušného verejného osvetlenia a v 
niektorých prípadoch aj mobiliáru a okrasnej zelene nachádzajúcich sa na parcelách, 
ktoré sú vo vlastníctve mesta Bratislava, objednávateľa (Metro a.s.) alebo Slovenskej 
republiky. 
 
Konkrétne sa jedná o 9 chodníkov od Petržalka City až po DK Lúky. 
p. Kasala následne jednotlivé chodníky prezentoval na vytvorenej prezentácií. 
 
 

 
Hlasovanie: Prítomných: 7           Za: 7              Proti: 0             Zdržal sa: 0         Nehlasovali: 0 
Záver: Materiál bol odporúčaní na rokovanie Miestnej rady. 
 
 
 
K bodu č. 5: Voľba podpredsedu KDMaB 
 
 Predsedníčka komisie p. Šebestová navrhla p. Webera na podpredsedu KDMaB. 
 p. Weber poďakoval za navrhnutie a návrh prijal. 
 
Hlasovanie: Prítomných: 7       Za: 7 Proti: 0  Zdržal sa:  Nehlasoval: 0 
 
Záver:  p. Weber bol zvolený za podpredsedu KDMaB. 
 
 
K bodu Rôzne: 1 . Žiadosť na predloženie správy značenia parkovacích boxov PPS či je v súlade s 

„Projektom organizácie dopravy“ (p. Weber) 
2  . Žiadosť na predloženie správy či MČ Bratislava – Petržalka pripravuje projekty 
legalizácie parkovania na chodníkoch po 1. 10. 2023. (p. Kratochvílová) 



3 .  Žiadosť na predloženie správy, či MČ Bratislava – Petržalka zmenila názor na 
projekt „Mesto pre deti“, súvislosti stým, že v priestore pri ZŠ Budatínska, ktorý mal 
byť určený pre daný projekt sú vyznačené modré parkovacie boxy. (p. 
Kratochvílová) 
 
p. Weber predložil fotografie, na ktorých boli vyfotené parkovacie boxy a pýtal sa, či 
sú dané boxy v súlade s POD. p. Michrina odpovedá, že na dané otázky bude reagovať 
po predložení fotodokumentácie.  
Poslanci sa zhodli na vytvorení uznesenia aj pre žiadosť o predloženie správy či sú 
pripravené projekty legalizácie  parkovania na chodníkoch po 1.10.2023, uznesenie 
predkladá p. Kratochvílová, ktoré následne zapisuje predsedníčka komisie p. 
Šebestová. P. Kratochvílová sa pýta, ako je MČ pripravená k zmene parkovania na 
chodníkoch od 1.10.2023. 
Následne p. Kratochvílová predniesla požiadavku/žiadosť o predloženie správy či MČ 
zmenila názor na projekt „Mesto pre deti“ súvislosti stým, že v priestore pri ZŠ 
Budatínska, ktorý mal byť určený pre daný projekt sú vyznačené modré parkovacie 
boxy. p. Kratochvílová sa pýta, prečo boli vyznačené parkovacie boxy na ploche, ktoré 
boli súčasťou daného projektu. P. Michrina odpovedá, že parkovacie boxy boli 
vyznačené ešte pred realizáciou projektu a boli len premaľované. Avšak konkrétne 
boxy nebolo možné komentovať, keďže ku daným boxom / ploche nebol predložený 
materiál. Poslanci komisie sa zhodli, že konkrétne uznesenia budú vypracované 
a predložené. 

 
 
Uznesenie: Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 
  N A V R H U J E 
 
  Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 

P R E R O K O V A Ť  J E D N O T L I V É  Ž I A D O S T I 
 

- predloženie správy značenia parkovacích boxov PPS či je v súlade s „Projektom 
organizácie dopravy“ 

- predloženie správy či MČ Bratislava – Petržalka pripravuje projekty legalizácie 
parkovania na chodníkoch po 1. 10. 2023 

- predloženie správy, či MČ Bratislava – Petržalka zmenila názor na projekt „Mesto pre 
deti“, súvislosti stým, že v priestore pri ZŠ Budatínska, ktorý mal byť určený pre daný 
projekt sú vyznačené modré parkovacie boxy 

 
 
 
 
Hlasovanie: Prítomných: 7          Za: 7             Proti: 0            Zdržal sa: 0         Nehlasovali: 0 
Záver: Uznesenie bolo schválené. 
 
Predseda komisie:  Ing. Zuzana Kolman Šebestová 
Tajomník komisie: Miloš Michrina 
 


